
Do výboru ZO odborové organizace kandiduji proto, že jsem přesvědčen, že v současné vypjaté 

situaci, která se dotýká zdaleka nejen humanitně zaměřených vysokých škol, je potřeba aby odbory 

na naší fakultě daleko důrazněji plnili úlohu, kterou v demokratické společnosti mají plnit. Tj. 

nefungovat jen jako pobočný vyjednávací nástroj vedle akademické samosprávy, ale hájit práva 

zaměstnanců a nebát se v tomto směru razantních kroků. To se ukazuje jako nezbytné ve chvíli, kdy 

situace je tak tristní, že dotyčná instituce o zaměstnance přichází.  

Jak všichni víme, alfou a omegou jsou v tom mzdové podmínky, které už dávno sestoupili hluboko 

pod hladinu důstojné mzdy. Odbory by měly na naší fakultě výrazněji rozšířit svou členskou základnu, 

aby posílila jejich vyjednávací role. To ale znamená, že musí být dostatečně atraktivní, musí být 

schopny viditelně bojovat za práva zaměstnanců. Intenzivní spolupráce by měla být navazována 

univerzitami a v neposlední řadě také s dalšími odborovými svazy.   

 


